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Pro většinu nevěřících lidí, které potkávám, jsem PRVNÍM a zatím JEDINÝM Ježíšovým
dotekem.

V naší zemi to tak prostě je! I Ty jsi pro většinu nevěřících, kteří Tě obklopují, zatím prvním
a jediným Ježíšovým dotekem! Denně jsou kolem nás desítky nebo i stovky lidí, kteří nikdy
neslyšeli, že Ježíš je živý, že se s Ním dá komunikovat a že proměňuje praktický život těch,
kdo se Mu oddají (o věčném životě ani nemluvě)…

Vezmi to jako výsadu, jako poctu, jako projev obrovské důvěry samotného Zachránce. –
Pověřil nás službou, která změní věčný osud našich lidí! A když se někdy potkám s člověkem,
pro kterého jsem druhým nebo i pátým Ježíšovým dotekem, je to pak úplně jiný příběh!
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